
 

Jednání řídícího výboru MAP ORP Blansko 

Termín: 24. května 2017 

Místo konání: MÚ Blansko, náměstí Svobody 3 

1) Uvítání 

Přítomných členů ŘV: 14, viz prezenční listina, ŘV je usnášeníschopný, 4 členové se omluvili, 1 

oznámil pozdější příchod, dva nejsou přítomni bez udání důvodu 

2) Schválení nových zástupců organizací zastoupených v ŘV 

Hlasování ke změně zástupců jmenovaných organizací: 

- Charita Blansko: Pavla Šimková  

Pro: 14 

Proti: 0  

Zdržel/a se: 0 

 

- Veselá Beruška: Kateřina Nováková 

Pro: 14 

Proti: 0  

Zdržel/a se: 0 

Se zpožděním přicházejí Dušan Krumnikl a Karel Hasoň, po přijetí má hlasovací právo zástupce Charity 

Pavla Šimková.  

3) Představení lokální síťařky MPSV Evy Hlaváčkové 

 

4) Realizace projektu od posledního jednání ŘV – viz prezentace 

Aktualizace SR MAP – potřeba dopracovat poslední změny, jmenovitě: 

- ZŠ a MŠ Blansko, Dvorská 26 – jazykové kompetence 

- ZŠ Lipůvka –projekt na učebny přírodních věd, jazykových a digitálních kompetencí, náklady 3 

mil. Kč (výzva IROP: MAS Brána Brněnska) 

- ZŠ Olomučany – počítačová učebna – navýšení rozpočtu do 1 mil. Kč  

Příprava výzvy IROP MAS MK: 1. výzva – 15 mil. Kč. MAS doporučuje mít projekty připravené 

v předstihu. Pokud v rámci 1. výzvy vznikne převis, bude ihned následovat 2. výzva na 5 mil. Kč. 

Případné změny a aktualizace SR MAP bude po ukončení MAP I řešit memorandum, v MAP II zůstane 

ŘV MAP. 

Hlasování k předložené verzi SR se zapracováním přednesených změn:  



 

Pro: 17 

Proti: 0  

Zdržel/a se: 0 

5) Memorandum o vzájemné spolupráci v území pro účely MAP II 

Hlasování k přijetí a schválení memoranda: 

- Pro: 16 

- Proti: 0  

- Zdržel/a se: 1 

6) Termín příštího setkání ŘV 

Úterý 20. června 2017 ve 13.30 hodin. 

Náplní setkání bude schválení finálního dokumentu MAP. 

V případě účasti nedostatečného počtu členů ŘV bude hlasování o dokumentu uskutečněno per 

rollam. 

7) Jak dál v projektu MAP? 

Vyjádření členů ŘV k možnosti, že by nositelem MAP II byla opět MAS MK: 

Petra Skotáková, Odbor školství, kultury, mládeže a tělovýchovy města Blanska, odborný garant MAP: 

město Blansko v současné době nechce pokračovat v projektu MAP II, chybí jim hmatatelný přínos 

projektu, tj. finance na realizaci naplánovaného, oceňuje, že akční plán vznikl, nicméně nepovažuje 

akční plánování za kontinuální proces, který by měl pokračovat. Město Blansko má zájem pouze o 

projekty implementace. 

Dáša Zouharová jako zástupce KAP konstatuje vysokou úroveň MAP na ORP Blansko. 

RNDr. Lukáš konstatoval, že pro něj je realizace projektu MAP přínosem.  

8) Různé 

Návrh projektu v rámci Implementace MAP: Technická pomoc ředitelům škol – práce v prostředí MS 

2014+. 

Zápis se uvolil ověřit zastupující předsedy RNDr. Petr Lukáš 

Příloha: prezentace z jednání  

Zápis ověřil:  

………………………………………………….. 

RNDr. Petr Lukáš dne 29.5.2017 
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